

[Text]

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, April 16, 1970.
(22)

The Standing Committee on National Resources and Public Works met at 11:40 o'clock a.m. this day. The Chairman, Mr. Hopkins, presided.

Members present: Messrs. Chappell, Foster, Hopkins, Hymmen, Mrs. MacInnis, Marchand (*Kamloops-Cariboo*), Orange, Penner—(8).

Other member present: Mr. Alkenbrack.

Witnesses: from The Canadian General Electric Company Ltd.: Mr. A. F. Johnston, Manager, Corporate Relations; Mr. Ivan A. Grantham, Specialist, Insurance Corporate Finance Operation; Mr. Walter N. Ancuta, Counsel, Corporate Law Operation; Mr. William C. Durant, Manager, Nuclear Fuel Operation, Nuclear Energy Project, Peterborough; Mr. James Graham, Manager, Kanupp Contract, Nuclear Energy Project.

The Chairman opened the meeting by asking for unanimous consent of the Committee to consider Bill S-5, An Act to amend the Oil and Gas Production and Conservation Act, on Friday, April 17, 1970. He pointed out that it had been decided by the Subcommittee to consider the said bill during the week April 13-17, 1970, provided the Minister was available to appear before the Committee. This was agreed upon unanimously.

The Committee resumed consideration of Bill C-158, An Act respecting civil liability for nuclear damage.

The Chairman introduced the witnesses and invited Mr. Johnston to read his prepared statement.

The witnesses were questioned.

The questioning of the witnesses being concluded, the Chairman, on behalf of the

[Traduction]

PROCÈS-VERBAL

Le JEUDI 16 avril 1970
(22)

Le Comité permanent des ressources nationales et des travaux publics se réunit ce matin à 11 h. 40. Le président, M. Hopkins, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Chappel, Foster, Hopkins, Hymmen, Mme MacInnis, Marchand (*Kamloops-Cariboo*), Orange, Penner—(8).

Autre député présent: M. Alkenbrack.

Témoins: de la Canadian General Electric Company Ltd.: MM. A. F. Johnston, directeur des relations de la compagnie; Ivan A. Grantham, spécialiste des opérations financières en assurances de la compagnie; Walter N. Ancuta, avocat, opérations juridiques de la compagnie; William C. Durant, directeur des opérations de combustibles nucléaires, projet d'énergie nucléaire, Peterborough; James Graham, gérant, contrat Kanupp, projet d'énergie nucléaire.

Le président ouvre la réunion en demandant le consentement unanime des députés pour que le Comité étudie le Bill S-5, Loi modifiant la Loi sur la production et la conservation de pétrole et du gaz, vendredi le 17 avril 1970. Il souligne que le sous-comité a décidé d'étudier ledit Bill au cours de la semaine du 13 au 17 avril 1970, pourvu que le ministre puisse comparaître devant le Comité. Les députés acceptent à l'unanimité.

Le Comité reprend l'étude du Bill C-158, Loi concernant la responsabilité civile en matière de dommages nucléaires.

Le président présente les témoins et invite M. Johnston à lire sa déclaration préparée.

Les témoins répondent aux questions des députés.

L'interrogatoire des témoins terminé, le président remercie, au nom du Comité,